

尊敬的客戶：

有关港股暗盘交易收费率修订的通知

多谢 閣下选用广发証券(香港)經紀有限公司（下称「本公司」）服务。

本公司现函通知 閣下由 2023 年 3 月 20 日起，本公司港股暗盘交易的中央结算收费率将有以下调整：

调整项目	现时之收费率	调整后之收费率
中央结算收费	成交金额的 0.002%，最低港币 2.00，最高港币 100.00	成交金额的 0.01%，最低港币 3.00，最高港币 300.00

有关更多收费详情，请参阅本公司官网：<https://gfse.gfgroup.com.hk/hk/fee/stock>。

倘有任何疑问，请致电客户服务热线(852) 3719-1288/40086 95575 与本公司查询。

广发証券(香港)經紀有限公司谨启
2023 年 3 月 14 日

Date: 14 March 2023

Dear Valued Client,

Amendment to Grey Market Trading Fee Rate of Hong Kong Stock

Thank you for choosing the services of GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited (“We”) .

We hereby inform you that the grey market trading fee rate of Hong Kong stock charged by our company will be adjusted with effect from 20 March 2023 as follows:

Adjusted Item	Current Fee Rate	Adjusted Fee Rate
CCASS Charge	0.002% of the transaction amount, min. HKD 2.00, max. HKD 100.00	0.01% of the transaction amount, min. HKD 3.00, max. HKD 300.00

For more details of our fee rate, please visit our website:
<https://gfse.gfgroup.com.hk/en/fee/stock>

Should you have any question, please feel free to contact our customer service hotline at (852) 3719-1288/40086 95575.

Yours faithfully,
GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited